

## Styrelsemöte nr: 3 den 17/6 2024

### Med Harplinge samhällsförening på Biblioteket i Harplinge

Deltagande: Dan Carlsson, Håkan Ljungberg, Camilla Lindblom, Malin Remkéus, Aneta Kwiatkowska, Jenny Evald och Sophia Westman.

#### 1. Öppnande av mötet

Mötet öppnades.

#### 2. Dagordningen

Dagordningen godkänns.

#### 3. Föregående protokoll

Föregående protokoll lästes upp. När föreslagna ändringar är gjorda kan detta läggas till handlingarna.

#### 4. Arbetsgrupperna

*Nationalfirandet* vid hembygdsgården den 6:e juni gick bra! Tält hade behövts, tittar på eventuellt inköp av detta. Många barn som sprang. Diskussion kring om det går att kombinera med någon form av insamling för att få fler att springa nästa gång.

*Halloween*: Diskussioner om det ska vara en ny slinga i år. Diskuteras även på vilket sätt som marknadsföringen ska ske.

#### 5. Lokal demokrati

Informerar om förra dialogmötet som var på Najaden i Halmstad 23 maj där Håkan, Aneta och Malin deltog. Tjänstemän från Halmstads kommun informerade om hur bidrag ska sökas.

#### 6. Referensgruppsmöte

27 maj visade Dan och Håkan kommunråd och tjänstemän från Halmstads kommun runt i Harplinge. Platser som besöktes var bland annat; föreslagen plats för grillplats, tomten för nya grundskolan, bibliotek, gamla förskolan och tomten i centrum som håller på att saneras. Rundturen avslutades med fika på hembygdsgården.

#### 7. Dialogmöte

Diskussion kring ämne för dialogmöte till hösten 2024 alternativt våren 2025. Förslag är att prata om beredskap och vikten att hjälpas åt. Tankar kring att

bjuda in flera olika aktörer inom beredskap så som kommunen, Röda Korset, kyrkan m.fl.

**8. Övriga frågor**

Inga övriga frågor togs upp.

**9. Nästa möte**

Nästa styrelsemöte kommer att vara den 4 september 2024 kl.18:00.

**10. Avslutning**

Mötet avslutades

## 11. Dialogmöte

Sammanfattning av enkäten presenteras.

Grillplats: Lekplatsen Källvägen/Kyrkan

På tvätteritomten: Bostäder - diskuteras med HFAB

Flytta återvinningscentralen: Tranevall? Dan och Håkan kollar på styrgruppsmötet när det ska införas hushållsnära sortering

Odlingslott i Harplinge: För få intresserade och placering som förslag

## 12. Övriga frågor

Kassören ska se över hur ekonomin ska presenteras för alla – Camilla visar hur budgeten är upplagd.

Från hembygdsföreningen har kommit en fråga om alla föreningar i Harplinge ska gå ut tillsammans och fråga vilka som är intresserade av att engagerade.

Ett 30-tal visade intresse att engagerande sig i samhällsföreningen. Förslag att ringa/mejla dem och bjuda in. Innan detta så kontakta de andra föreningarna i Harplinge om att komma och berätta om sina verksamheter.

Dan och Håkan kontaktar föreningar.

Någon behöver messa eller mejla de som visat intresse att det kommer mer information.

Stolparna vid Lyngåkravägen diskuterades.

## 13. Nästa möte

Nästa möte är 17 juni kl. 18:00

## 14. Avslutning

Mötet avslutas